
Som den så ud fra begyndelsen

Som den ser ud i dag

Nye familier flytter ind, måske med
små børn. Så hvad vil vi tilbyde dem
i fremtiden når det kommer til lege-
plads områder?

Vi kan bruge 10.000 Dkr og få rydde op 
Bland de gamle buske, de sidste 
træ stubbe samt få lagt på ny jord/græs.

Eller vi nedsætter en komité af frivillige 
som  kunne tænke sig at komme med 
nogle forslag hvad denne areal skal 
bruges til. (Beløb omkring 100.000Dkr)

Forslag fra GL 36





Forslag fra beboer i GL nr 37

Her er det et spørgsmål om vi i foreningen
vil godkende at man må bruge ”morderne”
Plastmateriale når man skal overdække sin
terrasse (kan være for ny eller når man skal
renovere sit gamle tag).

Det har sket en del siden 1990, så måske skal
Vi acceptere de nye ”materielle” så længe vi
Holder os til gennemsigtigt/hvide tage og
ikke bruger stærke farve?



Forslag fra GL 39



Forslag fra beboer i SL nr 19 om faste P-pladser 
eller og flere p-pladser.

Dette forslag har nok været oppe
til diskussion mest af alle forslag.

Det er nok umuligt at have faste pladser,
da vi juridisk ikke kan stoppe andre at 
parkerer på disse pladser.

Vedrørende at få flere p-pladser. Så
Har vi ikke så meget mere plads at bygge
på. I lokal planen så er disse ”stiplede”
grønne områder ikke tilladt a bygge på.

Så tilbage er ”måske” disse (markeret
Med gul farve).



Forslag fra beboer i GL nr 11

Vi har i dag en type godkendelse fra 
Kommunen at vi må lave vores køkken
større og  samtidigt med dette også 
lave en terrasse døre hvor det tidligere
var et hak.

Hvad vi ikke har søgt om tidligere er
at få lave en lille vinter have hvis man 
Vil beholde sit hak.

Hvad beboeren i GL 11 ønsker et at få
Beholde sin skyde dør/vinter have, da det 
Udvendigt er svært at se forskel på om
Man har bygget et større køkken eller
Kun har en vinter have.

Hvad siger vi i foreningen om dette?
Kan vi godkende denne design løsning?



Forslag fra beboer i GL nr 16

OK i dag Ikke OK i dag

For at aflaste vores tagrender for mere vand når det regner meget samt at genere min nabo, så lidt som
muligt, vil jeg gerne bygge min overdækkende terrasse med skråningen ned i min have. Jeg fandt ud at vores
foreningen aldrig har søgt om at få bygge med skråningen ned mod haven, så dem som i dag allerede har byget
på denne mode, kan ikke få dem godkende af kommunen.
Måske er jeg nød at få lagt en faskine i min have , men dette vil jeg i så fald høre med kommunen om dette er 
nødvendigt eller ej. I dag siger kommunen at hver enkel husejer har ansvaret at få væk regnvandet fra sin egen
matrikel.



Fortid, nutid og fremtid







• Måske skal vi holde en 40 års fest ?
• Andre forslag?



Tit nede pga.. at de ikke fungerer mere eller at
man glemmer at lukke dem.
Måske tid til at for nye bom system?
Eller afskaffe dem?
Forslag fra Grønløkke 1, er at vi lukker helt af og 
dem som ønsker at køre ind skal hente nøgle hos
Bestyrelse medlem. 



Pris per 
styk:

2.700Dkk
+ moms

Pris per 
styk:

9.000Dkk
+ moms

Pris per 
styk:

Mangler 
pris



Pris per styk:
1.700Dkk
+ moms

Pris per styk:
3.200Dkk
+ moms



Vores SF stene har blevet løftet omkring træ planteringer,
eller sunket pga. tung biltrafik eller dårlig /blød grus under vejen.

Problemet er at folk kan falde på disse ujævnheder samt at når
Det regner kraftigt så kan vandet ikke komme væk hurtigt nok og
Det bliver til mange vandpytter som på vinteren også kan blive til is.

Måske skal vi få rette op på dem nu?



Vores træer omkring vores P-pladser begynder at 
blive færre og færre, er det måske tid at få tage 
En beslutning om vi skal have de sidste tilbage eller
Få dem fjernet?

Hver sommer aften så er det altid de p-pladser foran 
et træ som bliver valgt sidst. Måske pga. at man vil
Undgå at have fuglelort på bilen næste morgen.

Måske skal vi ikke have træ mere men måske nogle
Flotte blomster kummer?



Her kommer det nogle ting som vi ikke skal tage stilling til i dag men som vi ved kommer om
nogle år i fremtiden. 
Vi i bestyrelsen vil bare at vi alle er klar over hvad som kan ske .





I september 2014, fik vi alle nok en chok , når kommunen inviterede os
til en diskussion vedrørende vores gadelamper.
En time senere ville NVE/SEAS sende os en regning på ca 600.000 for
de ca. 55stk lampe vi har i vores forening. Det blev sat en stopper for denne sag forløbende
Men vi ved aldrig hvornår kommunen inviterer os til en ny ”diskussion” igen.



Jo bølgerne går højt, når det kommer til El-biler og 
dennes fremtid.

Vi har i dag ikke problemet hos os i vores
foreningen, men den kommer helt sikkert en dag.

• Hvor skal man/må man oplade sin bil?
• Skal det være lade stationer på vores P-

pladser?
• Hvis Ja, hvor mange og hvor skal de placeres?

Lidt at tænke på.





Altså ikke nogen tømning af 
haveaffald i perioden Dec-Feb. 

Vores årlige arbejd dag er i år sat til:

• Lørdagen den 6. Maj, med grilning 
bagefter.

• Lørdagen den 2. September, med 
Pizza bagefter.



Byggeaffald er bla.
• Gips-loft/plade, gulve, køkkenskabe, køkken vask,
Gulv-paneler, toilet, badeværelse vask,  køkken-
Bordplade, badekar, trykimprægneret træ,
indbygget garderobeskabe,  emhætte, beton, klinker



At når du bruger en håndværker, så er det dit ansvar 
at han bruger vores veje og ikke bruger græsplænen 
for at komme til og fra din bopæl. Det ser grimt ud 
og det koster foreningen penge at genetablere det.


